

Dagsorden for bestyrelsesmøde i OIK
Mandag den 10. marts 2014, kl. 19.00-21:00 i klubrummet.

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden
2. Valg af referent
3. Godkendelse af referat fra sidste mødet. (Fortroligt/Web)
4. Personale punkt [REDACTED]
5. Økonomi
 - a. Status pr. dagsdato (SP/TJ)
 - b. Sponsorat (MOL)
 - c. Ændringer i BUDGET 2014? (SP)
6. Formandsmøde Vest2 marts 2014 i Herning (MOL/KO)
 - a. Tilbage melding efter Formandsmøde
7. Pro Goalie Camp (bilag 1)
 - a. Tilbage melding efter møde med Brian E. Kristiansen (MOL/KO)
8. Samarbejdsrapport Bulldogs (bilag 2) (MOL/JJ)
9. Nodea fonden KO/JJ/AH
10. Cups
 - a. Odense Cup (MOL)
 - b. Oldboys DM 2014 (KO)
11. Dommer i OIK (MOL)
12. Kurser(bilag 3) (MOL)
13. Eventuelt

Inviteret: MOL, KO, TJ, OU, DH, DM, PF, SP, AH, ABP

Bestyrelsesmøde den 10/3 2014

tilstede

OU, MOL, PF, KO, SP, DM

afbud

DH, TJ

valg af referent

DM

Personale punkt

[Redacted text block]

[Redacted text block]

[Redacted text block]

[Redacted text block]

[Redacted text block]

[REDACTED]

[REDACTED]

[REDACTED]

[REDACTED]

[REDACTED]

[REDACTED]

Godkendelse af referat fra sidste møde

Økonomi

Status Vi mangler 150 000 i kontingent, Vi skal ha sat noget på nettet om at de skal betale, inden vi skal rundt og kontakte forælder og holdledere for at få de sidste ind.

Vi skal rundt til alle holdne igen og denne gang med listen over hvem der mangler at betale og få slettet dem der ikke har været kommet I denne sæsons.

Stine og Dorthe M slår sig sammen og får kigger på lister.

ole skal på kursus I consensus måske det kunne være smartere. Og han kommer med et oplæg Ved næste bestyrelsesmøde hvis kurset indbefatter noget der er aktuelt for os.

vi skal undersøge om vi kan lave noget der smart kan sammenarbejde med sportsadmin

lykke stopper og vi skal derfor ha genopfundet det lykke sidder med, så en ny kan tage over.

Sponsor punkt

Ændring af buget

Formandsmøde I herning

KO og MOL var med Der blev snakket om fastholdelse af 2holdspiller Ålborg har et U25 spiller. Men der mangler kampe for disse hold.

Det kom frem fordi unionens gerne så at klubberne var bedre til at fast holde spiller der ikke vil spille elite.

Vi liker kontingent mæssigt I den dyre ende men er ikke de dyreste. nogle klubber køre med billiger kontingent til de spiller det ikke tilbydes mange kampe.

Frem for kontingent besparelser skulle man måske fremme resurserne omkring holdene.

Istidskordinering, udnytter ci vores is godt nok? Er det klubberne eller diu der skal afgøre hvornår kampe skal lægge, ville det kunne giver beder overblik over sæsonen?

Kunne det være en løsning hvis der blev ansat nogen ude I klubberne til at fast lægge kampene.

Dommere er vi for dårlige til at passe på vores dommer? Er vores dommere for unge/ urutineret? Kan Allan benediktsen samle vores dommere, passe på dem og påsætte dem til kampe? Han vil gerne, vil vi det og kunne vi evt. Lave en mentor aftale mellem vores dommer.

27/5 ungdoms møde

Diu kommer med oplæg, vedtægter, kontingenter, vi kunne godt komme med et oplæg om hvordan vi har sammensat vores slutspil måske vi skal spille Best af 3 frem for bedst af 5 Eller et pulje stævne hele måden vi planlægger vores ture og kampe burde tages op. måske vi skal uden om kval til DM?

Men lad os tage det op når vi ved hvem der skal deltage, og når vi har set diu's oplæg.

Pro goalie Camp.

vojens er kommet på banen og vi ved jo derfor ikke om vi kan komme på kortet, vi melder tilbage at vi vil genre under de vedtaget forhold.

Samarbejde med bulldog.

Mailen om mødet med Jørgen er sent rundt og vi skal være OBs på hvad vi kan gøre for at fremme sammenarbejdet.

koncerten på dokken er på tilbud for Oik medlemmer. Info tilgår. Men prisen bliver 295.- vi skal støtte op om at få solgt nogle billetter.

Nordea fonden

mads Lund har en god ide, men Info tilgår. Kommer måske til næste møde enten på mail eller person Kim beder om oplæg eller mail her om

odense cup.

fuldt booket, evt. Flyttet et hold fr 11.1 till 11.2 enten Luxembourg eller Gladsaxe. Møde på onsdag kl 18.30 omkring detsler

oldboys DM

rykke for personlig til melding, vi mangle A hold så evt. Lave A rækken om til enu en B række da vi mangler A hold. Der mangler tilmelding og Anders rykker de sidste klubber.

Holde jesper ops På at få noteret holdene,

der skal lige mindes om at de ikke kan spille hvis de ikke bliver tilmeldt, og det vedtages at droppe A rækken. Anders H kontakter JG

Sommerhockey skole

Træner møde I næste uge MOL og AH finder dato og afholder møde vi skal være beder til at sælge varen også til de nye.

Fokus på pris kvalitet.

Dommer I Oik

se ungdomsmøde om Alla Benediktson og derud over skal der være nogle dommerkurser så vi får flere dommere.

Kurser

se mail og tilmeld

Evt.

Strategi

Kim har en masse tanker, og visioner han har brug for at komme af med og få respons på, få konkretiseret hvor vi er på vej hen.

der er dog meget travlt inden generalforsamling men det ville være fedt med en vison at frem lægge på generalforsamling.

Blive bedre til at se frem, ha en vison så vi ikke kan blive skubbe ud over det vi arbejder for, hvordan får vi flere arangeserert I klubben,

Kim får en time på næste bestyrelses møde.

Tydelighed omkring hvad vi vil som ledelsen, og hvad værdierne er for os og klubben.

Personale følsomt

